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Figure 1: Minitor 7 Amplifier Charger
IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS
This document contains important safety and operating instructions. 
Please read these instructions carefully and save them for future 
reference.
Before using the battery charger, read all the instructions and 
cautionary markings on (1) the charger and (2) the battery.

1. To reduce risk of damage to the power cords, pull the 
plug rather than the cord when disconnecting from the 
AC outlet or the charger.
2. An extension cord should not be used unless 
absolutely necessary. Use of an improper extension 
cord could result in risk of fire and electric shock. If an 

extension cord must be used, make sure that the cord size is 
18 AWG for lengths of up to 6.5 feet (2.0 m), and 16 AWG for lengths 
up to 9.8 feet (3.0 m).

3. To reduce risk of fire, electric shock, or injury, do not operate the 
charger if it has been broken or damaged in any way. Take it to a 
qualified Motorola Solutions service representative.

4. Do not disassemble the charger. It is not repairable and replacement 
parts are not available. Disassembly of the charger may result in risk 
of electric shock or fire.

5. To reduce risk of electric shock, unplug the charger power supply 
from the AC outlet before attempting any maintenance or cleaning.

6. To reduce risk of injury, charge only the rechargeable Motorola 
Solutions Authorized Batteries. Other batteries may explode, 
causing personal injury and damage.

7. Use of accessories not recommended by Motorola Solutions may 
result in risk of fire, electric shock, or injury.

8. Changes or modifications made to this device, not expressly 
approved by Motorola Solutions, could void the authority of the user 
to operate this equipment.
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OPERATIONAL SAFETY GUIDELINES
• This equipment is not suitable for outdoor use. Use only in dry 

locations and conditions.
• The room temperature must not exceed 40 °C (104 °F).
• The MINITOR 7 device can be turned on only when it is transmitting 

data wirelessly. Otherwise, turn off the device.
• Connect the charger only to appropriate power supplies and power 

cords.
• The AC outlet to which the power supply is connected must be 

nearby and easily accessible.
• Ensure that the power supply cord connected to the charger is not 

easily stepped on, tripped over, or subjected to water, damage, or 
stress.

• Connect the power supply only to an appropriately fused and wired 
AC outlet with the correct voltage, as specified on the product.

• Disconnect from the line voltage by removing the power supply from 
the AC outlet.

• Connect not more than the appropriate number of charger power 
supplies to a 15 A or 20 A circuit, as limited by any certified power 
strip being used.

NOTE: Daisy chaining power strips are not recommended. Circuit 
loading must be limited to less than 80% of the circuit rating.

ADDITIONAL INFORMATION
The complete Online User Guide is available through publication part 
number MN010322A01 at: 
https://learning.motorolasolutions.com
INSTRUCTIONS IMPORTANTES SUR LA SÉCURITÉ
Ce document contient des instructions d’utilisation et de sécurité 
importantes. Veuillez lire attentivement ces instructions et les 
conserver pour vous y référer ultérieurement.
Avant d’utiliser le chargeur de batterie, lisez toutes les 
instructions et les marquages d’avertissement sur (1) le chargeur 
et (2) la batterie.

1. Pour réduire le risque d’endommager les cordons 
d’alimentation, tirez sur la fiche et non sur le cordon 
au moment de le débrancher de la prise c.a. ou du 
chargeur.
2. Une rallonge ne doit pas être utilisée sauf en cas 

d’absolue nécessité. L’utilisation d’une rallonge inappropriée 
peut entraîner un risque d’incendie et de choc électrique. Si une 
rallonge doit être utilisée, assurez-vous que la taille du cordon est 
de calibre 18 pour des longueurs allant jusqu’à 2 m (6,5 pi) de 
calibre 16 pour des longueurs allant jusqu’à 3 m (9,8 pi).

3. Pour réduire le risque d’incendie, de choc électrique ou de 
blessure, n’utilisez pas le chargeur s’il est brisé ou 
endommagé de quelque manière que ce soit. Confiez-le à un 
technicien de maintenance Motorola Solutions agréé.

4. Ne démontez pas le chargeur. Il ne peut pas être réparé et aucune 
pièce de rechange n’est disponible. Le démontage du chargeur 
peut entraîner un risque de choc électrique ou d’incendie.

5. Pour réduire le risque de choc électrique, débranchez le bloc 
d’alimentation du chargeur de la prise secteur avant 
d’entreprendre tout entretien ou nettoyage.

6. Pour réduire les risques de blessure, ne chargez que les batteries 
rechargeables agréées Motorola Solutions. D’autres batteries 
peuvent exploser, causant des blessures et des dommages.

7. L’utilisation d’accessoires non recommandés par Motorola 
Solutions peut entraîner des risques d’incendie, de choc 
électrique ou de blessure.
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Mise en garde
8. Tout changement apporté à cet appareil non expressément 
approuvé par Motorola Solutions peut entraîner la révocation du 
droit d’utiliser cet appareil.

DIRECTIVES D’UTILISATION SÉCURITAIRE
• Cet appareil n’est pas adapté à une utilisation en extérieur. 

Ne l’utilisez que dans des endroits/conditions secs.
• La température ambiante ne doit pas dépasser 40 °C (104 °F).
• L’appareil MINITOR 7 peut être activé uniquement lorsqu’il 

transmet des données sans fil. Si tel n’est pas le cas, mettez 
l’appareil hors tension.

• Branchez le chargeur uniquement sur les blocs d’alimentation 
appropriés avec les cordons d’alimentation appropriés.

• La prise de courant sur laquelle le bloc d’alimentation est branché 
doit se trouver à proximité et être facilement accessible.

• Assurez-vous que le cordon du bloc d’alimentation est placé à un 
endroit où il ne sera pas écrasé, ne gênera pas le passage, ne sera 
pas tendu de façon anormale et ne sera pas exposé à une source 
d’humidité.

• Ne branchez le bloc d’alimentation que sur une prise c.a. à fusible 
câblée appropriée, de tension prescrite telle que spécifiée sur le 
produit.

• Débranchez le chargeur de la tension de secteur en retirant le cordon 
d’alimentation de la prise de courant c.a.

• Ne branchez pas plus de blocs d’alimentation de chargeur que le 
nombre approprié sur un circuit de 15 A ou 20 A, tel que limité par 
toute barre d’alimentation certifiée utilisée.

REMARQUE : La configuration en guirlande de barres d’alimentation 
n’est pas recommandée. La charge du circuit doit être limitée à moins 
de 80 % de sa valeur nominale.

RENSEIGNEMENTS COMPLÉMENTAIRES
Le Guide d’utilisation en ligne complet est disponible sous le numéro de 
publication MN010322A01, à l’adresse 
https://learning.motorolasolutions.com
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